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Abstract (en)
The rotor (2) for a drum chopper respectively shredder (20), with radially projecting cutter bars (1) extending over the entire length of the rotor,
is characterised by guide pipes (3) which serve for the in each case insertable reception of a cutter bar (1), are longitudinally slotted on the
circumference of the rotor (2) and are welded on the rotor. As a result of these measures, rapid exchange of the cutter bars is possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Rotor (2) für einen Trommelhacker resp. Shredder (20), mit radial abragenden, sich über die ganze Rotorlänge erstreckenden Messerbalken (1),
ist gekennzeichnet durch, der jeweils einsetzbaren Aufnahme eines Messerbalkens (1) dienende, umfangseitig des Rotors (2) längsgeschlitzte, am
Rotor verschweisste Führungsrohre (3). Durch diese Massnahmen ist eine Schnellauswechslung der Messerbalken möglich. <IMAGE>
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